

<h1>Dagsorden og referat</h1>	Dato:	Tid:	Sted:
	5/12	18-21	GSC Club lokal et
Emne:	Mødedeltagere:		
Bestyrelsesmøde	Diana, Charlotte, Christian, Kasper, Kim, Kirstine, Jonas		
Noter/bemærkninger	Mødeleder:		
Rød: fortroligt og kommer ikke med i eksternt referat.	Torben		
	Referent:		
	Jonas Berding		

	Emne	Mål med punktet/baggrundsmateriale	Pkt ansvarlig	Tid (min)	Referat
1	Godkendelse af referat fra generalforsamlinger og sidste møde	Se vedhæftet			Godkendt.
2	Nyt fra formand/næstformand.				Formanden: Har været til facilitetsudviklingsmøde i brugerbestyrelsen. Lene Gram har efterspurgt en afløser til MiniSport. Vi inviterer hende ind til næste møde, så hun kan fortælle om rollen.

<p>3 Økonomi v/kasserer</p>			<p>Overskud nedjusteret fra cirka 259.000 til 202.000 grundet udgift til kamera, DM-H og aflysning af IM-stævne. Sponsorindtægter aktiveres og trænere kommer med forslag til, hvad de skal anvendes til så de kommer alle K-hold tilgode.</p> <p>2025 budgetteret: trænerlønninger stiger 5 %.</p> <p>Vi budgetterer forsigtigt med kontingentindtægter.</p> <p>Vi har ikke budgetteret med IM-stævne eller sponsorindtægter, på nær 12.000 fra Bauhaus. Herudfor indtægter for DMJ på 40.000. Samlet set overskud på cirka 25.000.</p> <p><u>Deadline for godkendelse 12. december.</u></p>
<p>4 Nyt fra klubchef, herunder træner-/bemandingssituation</p>	<p>-</p>		<p>Vi er lykkedes med at skaffe 9 (!) nye trænere. Mangler fortsat 5-6, men rekruttering langt over forventning, så godt på vej.</p> <p>Blågård-renovering udskudt til perioden 1. juli 2025 til 1. januar 2026. En udfordring. Kim forsøger at få lukket to offentlige</p>

			<p>baner mandag, onsdag, fredag.</p> <p>Klubben mangler førstehjælps dukker.</p> <p>To nye medlemmer i stævneudvalget. Der sidder nu seks. Der mangler generelt for udvalgene en arbejdsbeskrivelse og strukturering; tages med videre til Højgårdsmødet d. 19/1.</p>
5	Nyt fra udvalg		<p>Kim på vegne af "sponsorudvalg": "GSC Festival" som erstatning til Sponsorsvøm. Foreløbigt planlagt til d. 18. maj, kl. 12-13 til 17-19 cirka. En dag, som viser klubben frem og genererer indtjening. Et koncept, som er mere festligt: åben hal, tombola, musik, undervandsbilleder med baby, diætist, foredrag, autografer osv. Kompetencen skal måske ligge i et "aktivitetsudvalg". Diana opretter et Google Docs som foreløbig idébank.</p> <p>Nytårsmail med opdatering fra bestyrelsen til hele klubben.</p>

6	Planlægning af Højgårdsmøde/emner			<p>Strukturering af udvalgene, oversigt og arbejdsbeskrivelse på hjemmeside.</p> <p>Kommunikationsudvalg : nyhedsbrev pr. kvartal, SoMe.</p>
7	SoMe politik - kort status			<p>Kim har fundet 2 fra SwimFit, som gerne vil tage SoMe-ansvar for deres hold, så vi får repræsenteret bredden bedre.</p> <p>Drøftelse af annoncering omkring årsskiftet.</p>
8	Evt.			<p>Bestyrelsesmødet d. 20/1 flyttes til 8/1 for at nå et møde inden Højgårdsmødet. Torben informerer resten af bestyrelsen.</p> <p>FiG-legat er søgt.</p> <p>Overvejelser omkring klubbetøj.</p> <p>Christian om IT og Digitalisering: Licenser, vi betaler for hos Google, kan fås gratis hos Microsoft. En opgave er at flytte dokumenter. Men der er potentiale for optimering, og penge kan søges hos digitaliserings-styrelsen til rådgivning omkring et sådant projekt. Christian følger op på punktet.</p>

